

Referat af afdelingsbestyrelsesmøde d.18.06.2026 kl.09.30 i Fælleshuset i 34A

Deltagere: Carlo, Qasir, Peter, Ümran, Karin, Per og Thomas

Afbud: Qasir

Gæst:

Dagsorden

1. Valg af dirigent og referent
2. Godkendelse af dagsorden
3. Godkendelse af referat fra sidste møde
4. Nyt fra administrationen / driftssamarbejdet Albertslund Midt
5. Opfølgning på punkter fra sidste møde – gennemgang af aktionslisten og nye punkter
6. Budget 2027
7. Afdelingsmøde den 09.09.2026
8. Kommende møder / kurser / arrangementer
9. Opfølgning på byggeudvalgsmøde / genhusning
10. BB-net
11. Nyt fra styregruppen og ABC
12. Nyt fra udvalgene / aktiviteterne / grønt udvalg
13. Nyt fra kassereren
14. Eventuelt

Ad. 1 Valg af dirigent og referent

Ümran og Peter blev valgt.

Ad. 2 Godkendelse af dagsorden

Dagsordenen blev godkendt.

Ad. 3 Godkendelse af referat fra sidste møde

Referatet blev godkendt.

Ad. 4 Nyt fra administrationen / driftssamarbejdet Albertslund Midt

Personalet i administrationen arbejder med at klargøre lejemålene i Blok F, der er blevet sat husnummer op. Der bliver også kigget på økonomien og adgangen i de opgange, hvor elevatoren er. Thomas ser på hvordan uvedkommendes adgang undgås i de opgange. Thomas har sat Miele til at løse opgaven med sæbedoseringsanlægget.

Ad 5. Opfølgning på punkter fra sidste møde – gennemgang af aktionslisten og nye punkter

Drift og bestyrelsen arbejder stadig på et minimum udkast til råderetskataloget.

Vaskeriet er lukket i uge 27 og efter det kan den nye vaskeri åbnes. Alle nøgler kan bruges til at åbne døren til vaskeriet, men den røde nøgle har vaskebrikken. Alle husstande kan vaske ved at bruge appen.

Thomas foreslår, at vi køber en håndskubber til de små haver hvor der ikke er adgang fra havesiden.

Angående ny terrasse/belægning omkring fælleshuset er der modtaget tilbud fra Dalgas. Der bliver også indhentet pris på udskiftning til brædder med riller.

Information skærmen vil blive sat op ved vinduet ved siden af dens gamle plads.

Der er blevet opsat to varmepumper i beboerlokalet. Det skal kun bruges til at køle rummet.

Der skal kigges på belysningen mellem blok A og B.

Brandbum stolpen skal markeres for ikke at være farlig for folk.

Ad 6. Budget 2027

Budgettet er blevet gennemgået.

Ad 7. Afdelingsmøde den 09.09.2026

Thomas og Peter laver en dagsorden til mødet.

Ad. 8 Kommende møder / kurser / arrangementer

- Afdelingsmøde 09.09.2026
- Peter skal til møde den 25.06.2026
- Byggeudvalgsmøde den 13.08.2026 kl. 12.30
- Bestyrelsesmøde den 13.08.2026 kl. 11.00

Ad. 9 Opfølgning på byggeudvalgsmøde / genhusning

Intet nyt.

Ad. 10 BB-net

Intet nyt.

Ad. 11 Nyt fra styregruppen og ABC

Intet nyt

Ad. 12 Nyt fra udvalgene / aktiviteterne / grønt udvalg

Qasir har også meldt sig ud af aktivitetsudvalget

Ad. 13 Nyt fra kassereren

Intet nyt.

Ad. 12 Eventuelt

Qasir og Per er trådt ud af bestyrelsen

Referatet er udarbejdet af Ümran